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Selostus Kaupunginvaltuusto on 18.12.2023 § 91 tekemällään päätöksellä 

vahvistanut vuoden 2024 talousarvion ja vuosille 2024-2027 
taloussuunnitelman. Asiakirjassa Savonlinnan Veden vuoden 2024 
strategiseksi ja toiminnalliseksi tavoitteeksi on asetettu vesihuoltolaitoksen 
yhtiöittämisvaihtoehdon arvioinnin vesihuoltolaitoksen toiminnan 
kustannustehokkuuden, läpinäkyvyyden ja kannattavuuden selvittämiseksi. 

 
 Savonlinnan vesi toimii teknisen toimialan osana ja teknisen lautakunnan 

alaisuudessa. Savonlinnan Vesi on eriytetty kaupungin kirjanpidossa 
taseyksiköksi.  

 
 Afry Finland Oy on Savonlinnan kaupungin toimeksiannosta tehnyt 

esiselvityksen Savonlinnan Veden mahdollisesta yhtiöittämisestä. 
Toimeksiantona Afry Finland Oy:llä oli laatia esiselvitys Savonlinnan Veden 
yhtiöittämisen edellytyksistä ja vaikutuksista vesihuoltolaitoksen, sen 
asiakkaiden ja kaupungin näkökulmasta. 

 
 Esiselvitys on liitteenä A. Esiselvityksessä on kuvattu kattavasti 

Savonlinnan Veden toimintaa, taloudellisia tunnuslukuja, nykyisen 
toimintamallin haasteita ja kehittämistarpeita ja yhtiöittämistä 
toimintamallina ja sekä vertailua eri toimintamallien välillä. Lisäksi 
esiselvityksessä on kuvaus yhtiöittämisprosessista sekä henkilöstön 
asemasta. Esiselvityksessä esitetään yhtiöitetyn toiminnan 
alkamisvaihtoehdoksi vuoden 2026 alkupuoliskoa. 

 
 Ennen varsinaista valtuuston yhtiöittämistä tai sen vaihtoehdon hylkäävän 

päätösen tekemistä asiassa on tehtävä vielä lisäselvityksiä. Lisäselvitysten 
ja yhtiöittämistä koskevien oikeudellisten selvitysten jälkeen asia tarkoitus 
valmistella kaupunginvaltuuston päätettäväksi. 

 
 
Esittelijä Henkilöstöpäällikkö Silvennoinen Virve 

 
Päätösehdotus Yhteistyötoimikunta antaa asiasta lausunnon. 

 
Päätös Yhteistyötoimikunnalla ei ole asiaan huomautettavaa. 
 
Tiedoksi Kaupunginhallitus 
 
   


